
PROJEKT
Protokół Nr 9/19

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu 
w dniu 12 listopada 2019 roku

Miejsce posiedzenia: Sokolski Ośrodek Kultury ul. Grodzieńska 1 
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, zakończono 13.00.
Przewodniczył: Michał Tochwin- Przewodniczący Komisji 
Protokółowała: Joanna Korzeniewska - Inspektor

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji: wg załączonej listy obecności
Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu:

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w 
tym osobom bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na 
terenie Gminy Sokółka.

4. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce.
5. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Sokółce.
6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji.
7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sokolskiego Ośrodka Kultury.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego 
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Sokółka.

9. Sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019, w tym 
o wynikach egzaminu ósmoklasisty.

10. Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.



Ad.3
Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom 
bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na terenie Gminy Sokółka 
przedstawiła Pani Dyrektor OPS Marta Półtorzycka.
Przewodniczący Komisji zapytał ilu osób w gminie dotyczy ta uchwała.
Dyrektor OPS wyjaśniła, że w tej chwili jest to jedna osoba.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce 
przedstawiła Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Marta Półtorzycka.
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk dodał, że zmiana zapisów statutu służy ujednoliceniu w jednym 
miejscu udzielanych świadczeń, dodatków stypendiów.
Radny K.Szczebiot zapytał czy budżet OPS wzrośnie również o pracowników i środki na 
wypłaty pracownikom.
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk potwierdził, że tak ma być.
Radny K.Szczebiot zapytał gdzie będą pracować pracownicy.
Dyrektor OPS wyjaśnił, że w zmienianym statucie jest już zapisany adres Dąbrowskiego 12. 
Radna H.Czaplejewicz zapytała czy OPS może się tam przenieść?
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk wyjaśnił, że projekt na remont był w kierunku społecznym. Na 
pewno przeniesie się tak spółdzielnia socjalna i klub integracji społecznej. Chcemy poszerzyć 
o pozostałe elementy i o to w tej chwili prosimy marszałka.
H.Czaplejewicz zapytała czy ta zmiana w statucie dotycząca przejęcia zadań z urzędu pozwoli 
na to żeby OPS mógł przejść do nowego budynku.
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk wyjaśnił, że ma to na celu uporządkowanie w taki sposób aby 
te wszystkie zadania były w jednych rękach.
Radny K.Szczebiot zwrócił uwagę, że popełniono błąd w pisaniu projektu i jeśli się uda 
przenieść OPS to dobrze ale jeśli nie to będzie stał budynek pusty przez 5 lat.
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk dodała, że na pewno nastąpi przeprowadzka co najwyżej jest 
obawa że nie wszystkie zadania zostaną zakwalifikowane jako społeczne.
H.Czaplejewicz zapytała co będzie jeśli uchwalony zostanie statut z dopisanymi zadaniami 
prowadzonymi w tej chwili przez urząd a nie pomoże to w tym projekcie.
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk wyjaśnił, ze w tej chwili porządkujemy realizację zada w OPS i 
innych jednostkach.
Przewodniczący Komisji M.Tochwin zaproponował głosowanie.
Komisja 4 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały. 

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Sokółce 
przedstawiła Pani Dyrektor OPS Marta Półtorzycka zgłaszając autopoprawki.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawkami.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawił 
Zastępca Burmistrza Adam Kowalczuk.
Dyrektor OSiR Piotr Rygasiewicz dodał, że korzystając z ok. 4 godz. Przerwy kierowcy między 
dowożeniem dzieci będzie on mógł dowozić dzieci na basen. Druga kwestia to rezygnujemy z



zieleni miejskiej która była w naszych rękach od 2011 roku ze względu m.in. na to ze dochodzą 
nowe punkty. Przejmujemy wszystkie place zabaw miejskie i wiejskie, świetlice wiejskie, 
miasteczka ruchu drogowego. Dyrektor dodał, że kosztem zielni pracownicy będą wykonywać 
zadania na przejętych obiektach.
Radna H.Czaplejewicz zapytała czy jak kierowca rano rozwiózł dzieci to potem miał wolne. 
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk potwierdził, że miał wolne i właśnie chcemy to wykorzystać 
poprzez dowożenie dzieci na basen.
Radny M.Tochwin zapytał czy samochód też przechodzi do OSiRu.
Dyrektor OSiR dodał, że jest plan zezłomować już żuka.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sokolskiego Ośrodka Kultury przedstawił 
Zastępca Burmistrza Adam Kowalczuk.
Radny K.Szczebiot zapytał jakie etaty przejdą do SOK.
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk wyjaśnił, że w tym momencie zakładamy że przejdzie 1 etat. 
Radny K.Szczebiot zwrócił uwagę, że promowanie gminy nie wpisuje się w zadania SOK. To 
powinno zostać w urzędzie.
Radna H.Czaplejewicz zaproponowała, żeby zaczekać z tym do momentu wyboru nowego 
Dyrektora.
p.o. Dyrektora SOK E.Oszer dodała, że SOK w swoich zadaniach również ma promocję i jeśli 
to będzie w jednym miejscu to będzie dobre rozwiązanie.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 3 głosami „za” przy 1 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 
warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego nauczycielom zatrudnionym 
w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sokółka przedstawił Zastępca 
Burmistrza Adam Kowalczuk.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
Ad.9
Sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2018/2019, w tym o 
wynikach egzaminu ósmoklasisty.
Radny K.Szczebiot poprosił o informację, której nie ma w tym sprawozdaniu odnośnie ilości 
dzieci, które przeszły do Szkoły w Janowszczyźnie.
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk potwierdził, że do sesji będzie to uzupełnione.
Ad.10
Wolne wnioski
W wolnych wnioskach Pani Dyrektor OPS pochwaliła się otrzymaniem przez Spółdzielnie 
Socjalną Ostroja certyfikatu promocyjnego i może się posługiwać znakiem jakości „Zakup 
prospołeczny”.

Na tym posiedzenie zakończono 
Protokółowała:
Joanna Korzeniewska

Przewodniczący Komisji: 
Michał Tochwin


